
SPF Seniorerna Tan urnsbygden

Årsmöte

Protokoll nr 5

20?2-04-28

Plats: Tanums Bygdegård

§1

Ordföranden lrene Hansson hälsade välkommen till ett 40-tal rnedlemrnar och förklarade
mötet öppnat.

§2

Parentation hölls för de medlemmar som avlidit under året. Ett ljus var tånt. Deras minne
hedrades med en tyst stund. Lil Hermansson läste dikten "Det kom ett brev" av Pär

Lagerkvist. Efter diktläsningen spelade lrene Hansson på dragspel "Den vita duvan".

§g

Till att leda årsmötesförhandingarna valdes BertilGedda tillordforande och Lil Hernnanssonr
till sekreterare.

§4

Till att justera protokollet och tillika rösträknare valdes Gunilla Flagberg och Harding
Sherman.

§5

Kallelse till årsmötet har skett genom ännons i "Veckovis" fem veckor före årsmötet samt
personlig kallelse till samtliga medlemrnar.

§6

Föredragningslistan till årsmötet godkändes. ,!

§z

Årsmötet beslutade godkänna styrelsens verksarnhetsberättelse, som har utsänts titl
samtliga medlemmar och som lades till handlingarna.

§8

Årsmötet beslutade godkänna resultat- och balansräkningen, som har varit utsänd till
samtliga medlemmar och som lades till handlingarna.

§g

Lars Hognert föredrog revisionsberättelsen som årsmötet godkände och som lades till
handlingarna.



§10

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2021,.

§11

Årsmötet beslutade att förslag till ersättning tit! styrelsen skall höjas från 12 500 kr till 15 0100

kr efter rett förslag från en medlem på mötet. Arvodet skallfördelas inom sig.

§12

Årsmötet beslutade att reseersättning skall vara 18,50 kr per mil för styrelseledamoterna.
Reseersättning utgår även till övriga medlemrnar, för uppdrag som godkänts av styrelsen.
Om staten kommer att höja reseersättningarna skallSPF Seniorerna Tanumsbygden höja till
detta belopp.

§13

Årsmötets forslag om att verksamhetsplanen skallföredras isamband med vår kaffepaus
godkändes.

§14

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften, 225 kr, skall vara oförändrad för år 2OZg.

§15

Årsmötet beslutade att nio tedamöter skall ingå issrelsen.

§15

Ornval av lrene Hansson som ordförande för är 2AZZ.

817

Val av styrelseledamöter.

valda på två år: Peggy Kjellstcrp, Gun Törnros, Magnus Hagberg och Lars-Erik
Larsson. r

Ett år kvar: lnger Jansson, Lil Hermansson, Margareta l-{ansson och Lisbeth
Hansson.

§18

Till firmatecknare valdes lrene Hansson och Peggy Kjellstorp var för sig.

§19

Årsmötet beslutade att Lars Hognert och Aino §annum omvaldes till revisorer. Tillsamman-

kallande valdes Lars Hognert"



§20

Till revisorsersätta re omvaldes Margareta Hellström.

§21

Ombud tilldistriktsstämman valdes trene Hansson, GunTörnros och Margareta Hansson.

§22

Till ersättare valdes Lil Hermansson.

§23

Till ledamot i KPR omvaldes Margareta Hansson. Till ersättare omvaldes Eva Grahn.

§24

Till trafiksäkerhetsombud omvatdes Bertil Gedda.

§25

Till trivselgrupp om\raldes Inger Jansson, Birgitta Liljegren, Laila Sörensson, lngrid pettersson

och Mona carlströrn. lnger Jansson valdes till sammankailande.

§26

Till reseombud och webbmaster ornvaldes Magnus Hagberg. Lil Hermansson omvaldes till

ersättare som webbmaster.

§27

Till promenadgrupp omvaldes Etin Johansson och IVlargareta Hansson. Tillsammankallande

omvaldes Elin Johansson.

§28

Till bouleansvarig för Tanumshede omvaldes Göran Kvick och Harding Sherman. 
f,

§29

Till mattcurlingansvariga omvaldes Göran Kvick, Harding Sherman och Elin Johansson. Till

sammankallande valdes Göran Kvick.

§30

Tillvalberedning omvaldes Birgit Gustafsson, ett år, Mona Carlström nyval, två år och Mona

Martinsson nyval, tre år. Birgit Gustafsson valdes tlll sammakallande.



§ 33.

Övriga frågar. tsertil Gedda berättade lite från §shusdistriktets årsmöt* som var den I april i

L.jungskile. I valberedningen för distriktet blev det bara tre ledan:öter och det blev tyvärr inte
några invalda från norra Bohuslän. Bertil Gedda konr med ett förslag att vitill nästa
distriktsårsmöte skall få in fiera ivalberedningen, eventuellt från ncrra Bohuslän.

Sertil 6edda hade på ett ush-rninne lagt in lite faton och text på hur vi kan lnförskaffa
Västtrafiks seniorbiljett. Den gäller från och nned att vi har fyllt 75 år sch det gäller for ett
stort område iVästra Götalandsr€gisnen som vi kan åka gratis. Kortet kan vi införskaffa
antingen från Västtrafik direkt eller ta kontakt med Tanums kommun.

[fter detta serverades det kaffe rned polarkaka och gott pålägg på. När vi hade druckit
färdigt vårt kaffe tackade mötesordföranden Fertll Gedda för sig och avslutade denna del av
årsmötet.

Sedan blev det underhållnlng av dragspelsgruppen Västbälgarna sorn l'aade satt ihop ett flnt
potpurri . Vår ordfönande lrene H är rned iVästbätgarna så hon var också med och undenhöH
o§5.

När rnusikunderhållningen vär slut tackade hon nnusikerna och delade ut er: ros till var och
en.

§edan berättade Irene l'l vad vi planerat fär resten av året i vår verksamhetsplan.

Det kamnTer att hli en *rånadsträff nu i maj med en darn som heter Birgitta !-ledengran sonr
spelar och sjunger tonsatta dikter av Nils Ferlin.

26 nraj blir det gökotta på Pannberget rned poängpromenad och korvgrillning.

I augusti har vi vårt bilrally någonstans i kommunen. Vi kcmmer ätt ha pcängprornenader
även under hösten.

Det kornmer att serveras iulbord i november iTanums bygdegård och vi kommer att fira
Lucia den 13 decemher i vår SPF-lokal eller bygdegården.

Efter detta tackade ordföranden lrene Hansson för visat intresse sch avslutade årsmötet"

LII Hermansson

Ordförande,

Å -"U.gn/r/e
BertilGedda Guniltra Hagberg

l{arding §herman


